
Zápis ze schůze výboru OO UOCHB AV CR. 24.1.2019 
  
Přítomni:  
M.Baňková, J.Pokorná, Z.Barták, J.Gunter, P.Poncar, J.Vondrášek  
Omluveni: J.Hniličková 
Hosté: K.Šobíšek 
  

Program 
 

1) Provozní režim chaty v  Malé Úpě, dokončovací práce  
2) Nominace do revizní komise OSPV 
3) Návrh odměn členům odborové organizace za jejich činnost 
4) Cíle výboru a OO na rok 2019 
5) Diskuse o benefitech vyplývajících z členství v celostátní odborové organizace pracovníků 
ve vědě  
6) Různé 
 
ad 1) Byla nastolena nutnost vytvoření ubytovacího řádu s tím, že zaměstnanec přebírající 
klíče si je plně vědom režimu který akceptuje. Diskutována možnost vyvěšení domácího řádu 
v chatě. Řešena otázka jak postupovat při nenastoupení rekreaci bez omluvy. Bylo 
dohodnuto, že se do června 2019 bude  takové chování sledovat a pokud se bude vyskytovat 
častěji bude vypracován návrh kompenzace za nenastoupený pobyt. 
 
Ad 2) Do revizní komise OSPVV byl navržen J.Gunter. Výbor jeho nominaci jednomyslně 
podpořil 
 
Ad 3)  Byly navrženy odměny pro následující členy odborů za jejich mimořádnou práci pro 
odborovou organizaci a spolupracovníky. 
 
B.Česneková  1 500,-   J.Hniličková  1 500,- 
J.Sklenářová  1 500,-   J.Pokorná  1 500,- 
M.Baňková  1 500,-   S.Jůzlová  1 000,- 
J.Sivek   1 000,-   M.Kojecká  1 000,- 
 
Návrh byl přijat všemi přítomnými 
 
Ad 4) Jako jeden z hlavních cílů byl potvrzen  návrh na zvýšení tarifní mzdy v jednotlivých 
tarifních třídách a úpravu celkové mzdy jejíž výše by měla odpovídat inflaci. Dalším úkolem je 
objasnit výhody členství v OO dalším spolupracovníkům a zaangažovat je v rámci problémů 
které sami řeší do spolupráce s OO. 
 
Ad 5) Bylo konstatováno že částka kterou každé čtvrtletí do společné pokladny OSPVV 
přispívá odborová organizace UOCHB není nijak zhodnocena ani protislužbami ani jinými 
výhodami. Poslední zkušenost byla učiněna při návrhu textu kolektivní smlouvy kdy se místo 
právníka odborů musela najmout advokátní kancelář. 
 



Ad 6) MB požádána o stručnou zprávu ohledně hospodaření OO s tím že půjde o informace 
prezentované na příští výroční schůzi plánované na duben.  
 


